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Aan de voorzitter van de raad, 
 
Het college wordt conform artikel 39 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen 
van de gemeenteraad verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
Op de informatie-avond voor inwoners van de Stadsraad Diepenheim op 17 november 
2022 werd door een medewerkster van de Gemeente Hof van Twente een presentatie 
verzorgd over de woningbouw in Diepenheim. In de presentatie werd vermeld dat fase III 
van Plan Noord op korte termijn zou worden ontwikkeld. Het plan was dat er 25 tot 30 
woningen zouden worden gebouwd. Het raadsvoorstel voor dit plan zou in het voorjaar 
van 2023 in de gemeenteraad worden behandeld.  
Een maand later bleek echter dat er een heel ander plan lag voor Fase III Plan Noord, 
namelijk een Verpleeghuis “Warme Huizen”. Natuurlijk ook een hele mooie voorziening 
voor Diepenheim, maar gezien de eerdere presentatie was dit nogal onverwacht en 
gezien de verdere ontwikkelingen in Diepenheim roept dit vragen op. 
 
1. Heeft er voorafgaand aan de toezegging voor een verpleeghuis in Diepenheim 

onderzoek plaatsgevonden naar de behoefte hiervoor? Het gaat immers om 
zorgprofiel  VV5  (VV Beschermd wonen met intensieve dementiezorg) of 
hoger.  

Bij het principeverzoek voor de ontwikkeling heeft initiatiefnemer een marktverkenning 
aangeleverd om inzicht te geven in de behoefte. Aanvullend is een brief van het 
zorgkantoor (Menzis) aangeleverd waarin het belang van het initiatief wordt 
onderschreven.  
Het is aan de raad om met het al dan niet vaststellen van een bestemmingsplan een 
besluit te nemen om de ontwikkeling daadwerkelijk mogelijk te maken. 
We hebben kennis genomen van de marktverkenning. De gegevens komen overeen met 
de trends die wij onderzoeken in het kader van het opstellen van de Woonzorgvisie. 

 
2. Is het college zich er van bewust dat het overheidsbeleid steeds meer gericht is 

op het scheiden van wonen en zorg? Het anders organiseren van de zorg is 
namelijk noodzakelijk om in te spelen op de groeiende en veranderende 
zorgvraag, de steeds krapper wordende arbeidsmarkt en de 
capaciteitsvraagstukken die dat tot gevolg heeft. Een belangrijk speerpunt in 
het programma Wonen, Ondersteuning en Zorg voor ouderen (WOZO) en het 
coalitieakkoord is dan ook het (verder) scheiden van wonen en zorg. Hoe 
verhoudt dit zich tot het plan voor een Verpleeghuis in Diepenheim? 

Het college is zich bewust van het landelijk beleid. Het college onderkent de 
capaciteitsproblemen in de zorgmarkt. Zwaardere zorgvraag zal toenemen door de 
vergrijzing. Er zal hoe dan ook behoefte blijven aan 24-uurs zorg in een verpleeghuis 
voor een bepaalde groep. 
 



 
 

3. Sinds enkele jaren is een werkgroep, in samenwerking met de gemeente, actief 
bezig met het onderzoeken van mogelijkheden voor de uitbreiding van het 
huidige WoZoCo met een aantal eenheden, om hier deels 24-uurs zorg te 
kunnen realiseren (gefinancierd vanuit het volledig pakket thuis). Vanuit de 
gemeente is echter recentelijk aangegeven slechts mee te willen werken aan 
maximaal 8 eenheden uitbreiding. Dit is veel te weinig om 24-uurs zorg te 
kunnen realiseren, waardoor de investeerder zich heeft teruggetrokken en dit 
plan nog weinig kans van slagen heeft. Is het college het met ons eens dat juist 
de uitbreiding van het Wozoco met 24-uurs zorg veel beter aan zou sluiten bij 
het landelijke beleid? 

Beide ontwikkelingen, verpleeghuis en WoZoCo, kunnen, gezien de verschillende 
zorgvragen, naast elkaar bestaan. Het is niet juist dat het college alleen mee wil werken 
aan maximaal 8 eenheden. Zie hiervoor het antwoord op de volgende vraag.  

 
4. Heeft het college onderzoek gedaan naar de behoefte van 24-uurs zorg in 

Diepenheim, voordat ze besloot dit af te schalen naar max. 8 eenheden? Zo ja: 
wat waren de uitkomsten hiervan? Zo nee: Is het college bereid dit alsnog te 
doen? 

Het betreffende initiatief is niet afgewezen vanwege het ontbreken van de behoefte, 
maar op basis van de locatie en de ruimtelijke inpassing. De plek is nu een groene 
ruimte, die voor een deel in gebruik is als bij de school. In de directe omgeving zijn 
woningen met zowel voor- als achterkant richting de locatie georiënteerd. Op deze 
locatie is een kleinschalige uitbreiding speelveld bespreekbaar. 
 
5. Is het college het met ons eens dat de verplaatsing van de Sportzaal, de 

ontwikkeling van een MFA in Diepenheim, juist kansen biedt voor uitbreiding 
van het WoZoCo en realisatie van 24-uurs zorg op deze locatie? 

Elke binnenstedelijke locatie die beschikbaar komt, biedt kansen voor een nieuwe 
invulling.  
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Burgemeester en wethouders van Hof van Twente, 
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